

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte-rendu de l'assemblée du 11 février 1914, a. m.

Son Honneur le Maire Lavallée. Tous présents.

1.—Soumis des mandats vérifiés par le Contrôleur de la Cité, au montant de \$22,037.30, suivant liste certifiée.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

2.—Soumis le rapport du Chef du Bureau de la Cour du Recorder, transmettant le résultat des examens subis par les candidats à la position laissée vacante par la promotion de monsieur Paul Sainte-Marie.

Résolu: Que Monsieur P. Horace Lindsay soit nommé, et que Monsieur Arthur Le Myre soit promu, tous les deux à la position conjointe de comptables de la Cour du Recorder, et commis de procédure, à compter de ce jour, au salaire de \$700 par année, chacun.

3.—Soumis un rapport du Directeur du Bureau Municipal d'Hygiène et de Statistiques, sur les cas de maladies contagieuses rapportés durant la semaine finissant le 7 février courant, et le nombre de naissances et de décès pour la même période de temps.

Déposé aux archives.

Ajournement.

L. N. SENECAI.
Secrétaire.

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 11th February 1914, a.m.

His Worship Mayor L. A. Lavallée, in the chair; all the members of the Board.

1.—Submitted warrants verified by the City Comptroller, amounting to \$22,037.30, as per certified list.

Resolved: That payment of same be authorized.

2.—Submitted a report from the Head Clerk of the Recorder's Court, transmitting the result of the examination held of the candidates for the position which has become vacant by the promotion of Mr. Paul Ste-Marie.

Resolved: That Mr. P. Horace Lindsay be appointed and that Mr. Arthur Lemyre be promoted, both to the joint position of accountants of the Recorder's Court and procedure clerks from this date, at a salary of \$700 per annum each.

3.—Submitted a report from the Medical Health Officer re cases of contagious diseases reported during the week ending on the 7th February instant, and the number of births and deaths during the same period.

Filed of record.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.